



Møtereferat, Breddeidrettskomitèen

Tilstede på telefonkonferanse:

Kenneth Eikenes, Asta Kvalbein, Torodd Laffen Solberg, Paul Otto Vatne, Maren Lunsæter,
Nils Joten.

Ikke tilstede: Thomas Strøm.

Tirsdag 13. juni 2017 KL 19.00

Telefonmøte via 05119, kode 90864806

1. Godkjenning av møteinnkalling - OK
 2. Utvalgssammensetning (alle)
 - Ingen endringer siden sist møte i NSF-styret.
 3. Status NM'er (ARD forbereder):
 - 2017
 - Alle NM har arrangør
 - 2018
 - Mangler arrangør
 1. Leirdue
 - FITASC Sporting mangler
 - NT
 - Skeet
 - DT
 - OL-trap
 2. Rifle
 - Landsstevne for rekrutt 10m rifle og pistol
 3. Pistol
 - Bane pistol
 - PPC 1500
 4. Viltmål
 - Nordisk mesterskap Viltmål
 - Arrangør OK
 1. Leirdue
 - FITASC Compak sporting
 2. Pistol
 - Luftpistol 10m og luftrifle 10/15 – SARTOR
 - Spesialfelt og feltpistol - Oppdal, Støren og Sunndal.
 3. Viltmål
 - NM Viltmål OK - Oslo og Bærum
 4. Rifle
 - Elverum 50m og 300m rifle
 - Landsstevne for rekrutter rifle 50m – Gudbrandsdal SS
 - 2019
 - Mangler de fleste
 - Søknader mottatt
 1. Spesialfelt og felt – Buskerud skytterkrets
-

2. Selbu/Stjørdal PK – NM Luftpistol (1.januar 2018)

4. Prosjekter (info)

- Skyting.no
 - Info-utvalget begynner snart med dette.
- Regler/klasser/øvelser
 - Informasjon gitt angående prosjekt som starter.
- Informasjonsinnhenting gamle FK
 - Innhenting er godt i gang og kontakten med den tidligere FK-strukturen er etablert. Noe arbeid gjenstår
- Nordisk – deltagelse og ansvar for BIK
 - Arne Hjelmeseter er utnevnt som lagleder for Landskampen i Nordisk Trap 2017.
 - Asta Kvalbein og Thomas Strøm er utnevnt som lagledere for Nordisk landskamp i feltpistol 2017.

5. Info fra styret – generelt

- Sakliste for styremøte 16.juni ble forevist utvalgsmedlemmene.

6. Info fra administrasjonen

- Stipend unge utøvere skal utdeles i år som tidligere, og siden FK'ene hadde ansvaret for dette tidligere så er det naturlig at dette ivaretas av BIK videre. BIK skal utnevne en særskilt komite som ivaretar dette når tiden kommer. Ansvarlig i administrasjonen er Helene Rønningen.

7. Sak til styret – FITASC Compak GP i Norge

- Saken ble fremlagt for komitemedlemmene og de hadde ingen innvendinger mot at saken blir lagt fram for styret.

8. Runde «rundt bordet»

- Anlegg
 - Møte NIH – Kombihall, referat tas opp på NSF Styremøte
 - Utvalgsmedlemmene begynner å ta tak i saker som kommer inn fra klubbene.
- Ungdom
 - Stille og rolig etter ungdomslekene
 - Ungdomsseminar mellom flere forbund
- Info
 - Ingen endring fra sist møte.
- Utdanning/Utvikling
 - Første møte i utvalget nå på fredag og lørdag, Lindis og Helene skal delta.
 - Må ha noen ifra leirdue inn i utvalget – ansvar Kenneth.
- Asta
 - Møte med PPC
 - BaneNM – mangler en representant.
 1. Hvem kan delta på vegne av BIK?
 - Tom Lauritzen forespørres om å ivareta rollen som BIKs representant
 2. Tildeling av kr 30.000,- for NM støtte etter søknad.
 - Tildeling godkjent i BIK.
 - Mangler noen som kan dekke pistol og rifle
 1. De som er forespurt har sagt nei.
 2. Trenger noe støtte, alle må hjelpe til for å finne kandidater.

9. Eventuelt

- Tilsendt epost om størrelser for representasjonsantrekk
 - Svar administrasjonen snarest.
- Noen mottar en del telefoner fra «sinte» pistolskyttere, da resultater ikke kommer på nett tidsnok
 - Klubbene har et ansvar for å legge inn resultatene i SkytterAdmin
 - Klubbene har en Superbruker i hver krets som de kan spørre om støtte
 - Trengs ytterligere hjelp kan NIF-Support kontaktes, alternativt NSF administrasjonen.

Neste møte blir i august, etter fellesferien. Nærmere innkalling kommer senere.

Leder BIK
Kenneth Eikenes

